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Tid:  Mandag 19.03.2018 kl 2000-2100 
Sted:  Tronbøl Grendehus 
 
President Hans Olaf ønsket velkommen til møtet og startet med at Odd Ivar døde i dag. Odd Ivar ble 
minnet med at de tilstedeværende på møtet tok 1 minutts stillhet. Litt historie og noen minneord ble 
gitt av Rolf som orienterte om sitt nære vennskap med Odd Ivar gjennom mange år. Tilsvarende 
gjorde Sigvardt, de hadde kjent hverandre gjennom ca 70 år. Han fortalte litt fra tiden de var 
sammen i militæret. 
 
Dagens annonserte program med Leif Sæther om ”Mot vindturbiner i Odalen” ble avlyst. Sæther har 
lovet å komme tilbake til oss noe senere med sin presentasjon. 
 
3-minutter v/Sigvardt om Kulturminner, da spesielt Gamle Bakli. Han fortalte litt historie om 
bygningen, som i dag tilhører Odalstunet og er fredet. Bygningens tilhørighet fremover skal nå 
diskuteres. Antas å bli et tema på det nært forestående årsmøte.  
 
Presidenten delte ut en oppsummering fra vårt gruppearbeid 05.03. om Medlemsrekruttering;     
”Hvordan kan vi øke rekrutteringen til vår klubb?”. Sentrale svar var:  

a) Hvert klubbmedlem oppfordres til å finne minimum 1-2 kandidater 
b) Lage brosjyre 
c) Kartlegge innflyttere 
d) Stand på Skarnes med brosjyre 
e) Mer aktiv markedsføring på sosiale medier, webside, facebook, referat fra besøk & 

arrangement i Glåmdalen 
f) Kartlegge hvilke yrkesgrupper vi mangler i klubben  

Vedr b) ble det delt ut et forslag til ny brosjyre i A5-format (vedlagt). Medlemmene bes komme med 
innspill innen 01.05. til Vidar H/President. 
 
3-minutter v/Arne som orienterte litt om vår yrkesmesse til høsten samt tilsvarende messe som er 
under planlegging i regi av Kongsvinger RK. Aktuelt å diskutere et evt samarbeide fremover. 
 
Rolf innledet til en kort debatt om Sør-Odal bør tilhøre Innlandet eller Viken, da ifm aktuell  
fylkessammenslåing mellom Hedmark og Oppland, kommunestyrevedtaket i Sør-Odal med flertall for 
Viken og med referanse til den tilsvarende hete debatten som for tiden pågår mellom/i Troms og 
Finnmark. Han ga litt bakgrunnsinformasjon bl a med de ulike fordeler og ulemper (Innlandet/Viken) 
som fremkommer i media. I den etterfølgende meningsutvekslingen fremkom det ulike 
innspill/ønsker om vår kommunes fremtidige tilhørighet.  
 
Skarnes, 20.03.2018 
Vidar B 
Sekretær 
 
Vedlegg 


